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SKRAĆENI ZAPISNIK 

sa 17. sjednice Općinskog vijeća Općine Jakovlje održane 
dana 25. rujna 2023. godine u prostorijama  

Dobrovoljnog vatrogasnog društva Jakovlje, Dvorska 1A, Jakovlje 

 
Započeto u 18,00 sati. 
 
Prisutni vijećnici:  

1. Hlad Mario 
2. Đunđek Vlado 
3. Franjo Matija 
4. Ivček Branko 
5. Knjaz Marijan 
6. Kovačićek Ivan 
7. Seničić Starešina Petra 
8. Suhina Damir 

 
Odsutni vijećnici Đunđek Petar – opr., Majcen Branka – opr., Popek Tomislav – opr., Poslončec Željko – 
opr., Poturica Zdravko – opr. 

 
Prisutna općinska načelnica Sanja Borovec. 
 
Prisutni ispred Jedinstvenog upravnog odjela Općine Jakovlje: Mirela Novoselec Jakševac, Snježana 
Šunc, Milan Ječmenjak i Lucija Damjanković - zapisničar. 
 
Prisutni predstavnik lista Prigorski kaj i TV Zapad. 
  
 

I. 
Predsjednik Općinskog vijeća Mario Hlad pozdravlja sve prisutne i konstatira da sjednici prisustvuje 

potrebna većina vijećnika za donošenje pravovaljanih odluka.  
 

Prije usvajanja Dnevnog reda predsjednik Općinskog vijeća predložio je da se u raspravi objedine 
točke 4 i 5, 7 i 8, 9 i 10. 
           Prisutni su prijedlog o objedinjavanju rasprave u točkama 4 i 5, 7 i 8, 9 i 10 usvojili JEDNOGLASNO. 
 
 
           Predsjednik Općinskog vijeća dao je na usvajanje slijedeći:   
 

D n e v n i   r e d 
 

0. Usvajanje skraćenog zapisnika sa 16. sjednice Općinskog vijeća Općine Jakovlje od 20. lipnja 
2023. godine. 

1. Aktualni sat. 
2. Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Jakovlje za 2023. godinu za razdoblje od 

01.01.- 30.06.2023. godine te prijedlog za donošenje istog. 
3. Izvješće o radu općinske načelnice za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2023. godine te prijedlog 

za donošenje Odluke o prihvaćanju istog. 
4. Prijedlog Zaključka o davanju mišljenja na Konačni nacrt Strategije razvoja Urbane aglomeracije 

Zagreb za razdoblje do kraja 2027. godine.  
5. Prijedlog Zaključka o davanju mišljenja na Konačni nacrt Akcijskog plana Strategije razvoja Urbane 

aglomeracije Zagreb za razdoblje do 2027. godine. 
6. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na pripajanje trgovačkih društava KRAKOM-

VODOOPSKRBA I ODVODNJA d.o.o., Krapina i VIOP društvo s ograničenom odgovornošću za 
vodoopskrbu i odvodnju, Pregrada trgovačkom društvu Zagorski vodovod d.o.o., Zabok. 

7. Prijedlog Odluke o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj uporabi u naselju 
Jakovlje. 

8. Prijedlog Odluke o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj uporabi u naselju 
Igrišće. 
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9. Prijedlog Odluke o pokretanju postupka za evidentiranje izvedenog stanja nerazvrstane ceste – 

Toplička cesta_N-J21. 
10. Prijedlog Odluke o pokretanju postupka za evidentiranje izvedenog stanja nerazvrstane ceste – 

Tumpova ulica_N-I19. 
 

Nakon provedenog glasovanja Predsjednik Općinskog vijeća utvrdio je da su članovi Općinskog 
vijeća JEDNOGLASNO usvojili predloženi dnevni red.  

  
Prišlo se raspravi po usvojenim točkama dnevnog reda. 

  
II. 

0. Usvajanje skraćenog zapisnika sa 16. sjednice Općinskog vijeća Općine Jakovlje od 20. 
lipnja 2023. godine. 
Predsjednik Općinskog vijeća dao je na raspravu ovu točku dnevnog reda. 
Rasprave po ovoj točki dnevnog reda nije bilo. 

- Predsjednik Općinskog vijeća nakon provedenog glasovanja utvrdio je da su članovi Općinskog 
vijeća JEDNOGLASNO usvojili skraćeni zapisnik sa 16. sjednice Općinskog vijeća održane dana 
20. lipnja 2023. godine. 

1. Aktualni sat 
Načelnica obavještava prisutne o radovima i aktualnostima u razdoblju od prošle sjednice 
Općinskog vijeća Općine Jakovlje, odnosno od ožujka 2023. godine te navodi: 

− Završeni su radovi na rekonstrukciji 11 nerazvrstanih prometnica i na sanaciji 2 klizišta – 

sredstva su osigurana u 100% iznosu od strane Fonda solidarnosti. Osigurano je preko 

2.000.000,00 eura bespovratnih sredstava. U to su uključeni radovi na rekonstrukciji 

nerazvrstanih cesta, sanacija klizišta, izrada projektne dokumentacije, provedba projekta, 

− Raskinut je Ugovor o rekonstrukciju krovišta u Kraljevom Vrhu – izvođač se nije pojavio na 

gradilištu do isteka ugovora. Započet je novi postupak nabave,  

− U tijeku su radovi na rekonstrukciji interijera zgrade Općine Jakovlje – sredstva osigurana od 

strane Zagrebačke županije, 

− Završeni su radovi na sanaciji šumskih prometnice u Kraljevom Vrhu – Zelengajska ulica prema 

Pili 

− Završeni su radovi na sanacije šumske prometnice u Jakovlju – dio Ulice svete Doroteje, 

− Započeli su radovi na izgradnji pješačke staze na dijelu Topličke ceste – opasno mjesto – 

Toplička od 75 do 101,  

− Izvode se radovi na rekonstrukciji niskonaponske mreže na cijelom području naselja Kraljev 

Vrh i Igrišće– postavljaju se betonski ili drveni stupovi te se žičani vod zamjenjuje sa kabelskim 

vodom,  

− Završen je postupak snimanja i izrada geodetskog elaborata i to za  Ulicu svete Doroteje. U 

tijeku je obrada elaborata u katastru kako bi se isti proveo u katastarskom operatu, te nakon 

toga upis u zemljišne knjige,  

− FACC Solutions Croatia d.o.o. krenuo sa gradnjom druge od tri etape razvoja – izgradnja novih 

10000 kvadrata,  

− U tijeku su radovi restauracije oltarnih slika – vitraja u Crkvi Sveta Tri Kralja, 

− U tijeku su radovi na rekonstrukciji ordinacije dentalne medicine u ambulanti, 

− Završeni su radovi na rekonstrukciji županijskih i lokalnih cesta od strane Županijske uprave za 

ceste i to Mihanovićeva i Gajeva ulica u Igrišću, te dio Topličke i dio Zagorske ulice u Jakovlju, 

− U Osnovnoj školi Jakovlje započeo Program produženog boravka, Općina Jakovlje financirala 

je nabavu stolica, a Županija radove rekonstrukcije, 

− Podijeljeni su pokloni učenicima prvih razreda Osnovne škole Jakovlje – Kreativne kutije za 

likovni odgoj, 

− Na području Općine Jakovlje u rujnu 2023. godine obavljen je tehnički pregled na 130 traktora, 

− Objavljen je Zahtjev za sufinanciranje nabave udžbenika za učenike srednjih škola za školsku 

godinu 2023./2024. – rok 30.09.2023., 

− Završeni su radovi na izgradnji skladišnog prostora u Jakovljanskoj ulici, 

− Započeli su radovi na izgradnji proizvodnog pogona za papirnu konfekciju, 

− Podijeljen je dopunski obrazovni materijal za sve učenike OŠ Jakovlje kojeg je Općina Jakovlje 

financirala u cijelosti, 
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− Potpisan je Ugovor i uskoro kreću radovi na izgradnji staze 3 na groblju, radovi kreću uskoro, 

− Općina Jakovlje sufinancirala je Program „Maturalne ekskurzije“ za učenike sedmih razreda 

Osnovne škole Jakovlje, 

− Općina Jakovlje sufinancirala je šestu godinu za redom ljetovanje učenika Osnovne škole 

Jakovlje u Centru za edukaciju, odmor i rekreaciju Selce. Na ljetovanju je bilo 94 djece, a prije 

šest godina za ljetovanje se prijavilo 26 djece, 

− Održana je radionica ČOVJEK I PRIRODA za odrasle i u OŠ Jakovlje 

− Organiziran je i Prijem najuspješnijih učenika i učenika generacije Osnovne škole Jakovlje za 

školsku godinu 2022./2023., te ih darovali prigodnim poklonima  

− Općina Jakovlje prijavila se na natječaj Ministarstva graditeljstva za izgradnju nogostupa 

Toplička cesta 2. dio – prva i druga dionica – osigurano 35.600,00 eura bespovratnih 

sredstava, 

− Općina Jakovlje prijavila se na natječaj MUP – a za  izgradnju nogostupa - Toplička cesta 2. dio 

– prva i druga dionica sufinancirana od strane Centra za vozila u iznosu od 55.800,00 eura 

bespovratnih sredstava,  

− Općina Jakovlje prijavila se na natječaj Ministarstva regionalnog razvoja za izgradnju 

nogostupa – Toplička cesta od 75 – 101, osigurano 28.000,00 eura bespovratnih sredstava, 

− Općina Jakovlje prijavila se na natječaj Ministarstva sporta za izgradnju - STREET WORK OUT 

– osigurano 26.545,00 eura bespovratnih sredstava, 

− Općina Jakovlje prijavila se na natječaj Ministarstva prostornog uređenja  za energetsku 

obnovu zgrade DVD-a Kraljev Vrh – još nije donijeta odluka. 

− Općina Jakovlje prijavila se na natječaj Zagrebačke županije preko DVD-a Jakovlje - civilna 

zaštita za nabavu agregata za struju – još nije donijeta Odluka.  

− Općina Jakovlje prijavila se na natječaj Zagrebačke županije za projektnu dokumentaciju - 

Izrada projektne dokumentacije za projekt Rekonstrukcija pješačke staze  - Toplička cesta od 

kbr. 59-67 – osigurano 5.500,oo eura bespovratnih sredstava,  

− Općina Jakovlje prijavila se na natječaj Zagrebačke županije za projektnu dokumentaciju - 

Izrada geodetskog elaborata za Ulicu svete Doroteje – osigurano 6.895,20 eura bespovratnih 

sredstava,  

− Općina Jakovlje prijavila se na natječaj Zagrebačka županije za projektnu dokumentaciju - 

Izrada projektne dokumentacije za projekt Izgradnje i opremanje parka za vježbanje u Jakovlju 

– STREET WORKOUT – osigurano 3.848,26 eura bespovratnih sredstava, 

− Općina Jakovlje prijavila se na natječaj Zagrebačka županije za projektnu dokumentaciju - 

Izrada izvedbenog projekta za izgradnju dječjeg vrtića u Jakovlju – osigurano 9.000,00 eura 

bespovratnih sredstava  

− Općina Jakovlje prijavila se na natječaj Zagrebačka županije za provedbu projekata 

financiranih iz ESI fondova – krovište LAG – još nije donijeta odluka  

− Općina Jakovlje prijavila se na natječaj Zagrebačka županije za izgradnju infrastrukture u 

ruralnim područjima – staza broj 1 na groblju -  osigurano 24.400,00 eura bespovratnih 

sredstava,  

− Općina Jakovlje prijavila se na natječaj Zagrebačka županije za manifestaciju – Park festival  - 

osigurano 1.000,00 eura bespovratnih sredstava,  

− Općina Jakovlje prijavila se na natječaj Zagrebačka županije za manifestaciju  - Advent – 

osigurano 3.000,00 eura bespovratnih sredstava,  

− Općina Jakovlje prijavila se na natječaj Zagrebačka županije za izgradnju komunalne 

infrastrukture – nogostup Toplička 1 dio faza B – osigurano 30.000,00 eura bespovratnih 

sredstava,  

− U ovoj godini do danas osigurano je za projekte iz Fonda solidarnosti i iz drugih izvora ukupno  

1.867.215,06 eura. Načelnica je istaknula kako je to velik posao za odraditi što se tiče pripreme 

kao i provedbe projekata, ali sve je lako kada ima ovakav tim. Stoga se svima skupu zahvaljuje 

na podršci te navodi kako nastavljamo dalje, 

− Općina Jakovlje uputila je Poziv za sudjelovanje na 23. Sajmu gospodarstva u Zaprešiću, 

− 7.  listopada 2023. godine organiziraju se V. kuburaške sportske igre od stran Kuburaške 

udruge, 

− Održan Airsoft trening na području Jakovlja i Bistre u staroj vojarni, 
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− Članovi Kulturno umjetničkog društva Jakovlje sudjelovali na manifestaciji – Druženje pri 

Mrzljakima, 

− Članovi Udruge umirovljenika Općine Jakovlje posjetili su svetište Majke Božje Bistričke i 

Ludbregu. Sudjelovali na Bistranjskoj čušpajzijadi, 15 godina rada Udruge umirovljenika 

Kupljenovo,  

− Obilježen je Dan pobjede i domovinske zahvalnosti i Dan hrvatskih branitelja. 

- Vijećnik Vlado Đunđek postavlja pitanje vezano uz izgradnju nogostupa u Jakovlju, dijelu naselja u 
početku od Bistre – tzv. Masni Jarek, s obzirom da se spominje izgradnja nogostupa u Topličkoj 
ulici faze A, B i 1, 2. 

 Načelnica odgovara kako su projekti izgradnje nogostupa u Topličkoj ulici 1, 2 i A, B faze stariji od 
prošle i pretprošle godine, te su za iste ishođene građevinske dozvole prošle godine, a isti su 
kandidirani na javne natječaje ove godine. Za nogostup u Zagrebačkoj ulici, tzv. Masni jarek 
građevinska dozvola nije još gotova, ishođeni su posebni uvjeti i potvrde glavnog projekta. Nakon 
što građevinska dozvola bude gotova, planira se slijedeće godine kandidirati predmetni projekt na 
javne pozive i krenuti s izgradnjom. Vijećnik Vlado Đunđek postavlja pitanje nije li trebala izgradnja 
krenuti ovu jesen. Načelnica ističe kako je to bilo u planu, a planove nekada možemo ostvariti, a 
nekada ne. Još jednom navodi kako građevinska dozvola nije gotova, nemamo svu potrebnu 
dokumentaciju, kao ni akta o gradnji i ne možemo se javiti na natječaje. 

- Vijećnik Vlado Đunđek postavlja pitanje o izgradnji rasvjete na nogometnom igralištu NK Dinamo 
Jakovlje. 
Načelnica odgovara kako je to ista stvar, još uvijek nismo dobili građevinsku dozvolu, sve je 
predano na UO za graditeljstvo, izrađeni su projekti, ishođeni uvjeti i potvrde glavnog projekta, ali 
sam akt o gradnji još nemamo. Kada se dobije akt o gradnji, mogu se planirati sredstva, a ovisno o 
procijenjenoj vrijednosti vidjet će se da li možemo sami financirati izgradnju ili ćemo se javiti na neki 
od natječaja.  
 

- Vijećnik Marijan Knjaz postavlja pitanje o sanaciji rupa na bankinama u Ulici Kestena koje su 
nastale od izvođenja radova od strane Zagorskog vodovoda. 
Načelnica odgovara kako će se isto provjeriti i sanirati. 

- Vijećnik Marijan Knjaz navodi kako je dobio Zaključak radi izgradnje kanalizacije na koje se nema 
pravo žaliti, a kojim će ga izvlastiti na dijelovima nekih čestica.  
Pročelnica JUO Mirela Novoselec Jakševac odgovara kako se radi o izvlaštenju jer je projekt u 
javnom interesu, riječ je o aglomeraciji, odnosno kanalizaciji na području Općine Jakovlje. Vijećnik 
Marijan Knjaz postavlja pitanje zašto se isto mora izvoditi po sredini čestica. Pročelnica navodi kako 
je potrebno nazvati gospođu koja je poslala zaključak, moguće je putem telefona, e-mailom i 
osobnim dolaskom. Vijećnik Marijan Knjaz navodi kako su već drugi puta dobili ovakav poziv. 
Pročelnica navodi da se sigurno trebalo očitovati po primitku prvog poziva. Vijećnik Matija Franjo 
navodi kako i njegova obitelj ima takvu situaciju, ali su se očitovali na poziv putem e-maila kako se 
ne slažu i nisu ništa više zaprimili. Pročelnica navodi vijećniku Marijanu Knjazu kako je on zaprimio 
zaključak kojim se navodi da će na teren izaći vještaci, koji će vještačiti dijelove predmetnih čestica 
u koje će se položiti cijevi za aglomeraciju. Trebalo bi nazvati gospođu koja je poslala Zaključak 
kako bi se vidio nacrt i položaj kojim dijelom će se cijevi polagati s obzirom da se radi o maloj 
čestici. Vijećnik Damir Suhina navodi kako je on imao istu situaciju, išao je gospođi koja je to 
poslala u ured u Samobor, izvršio uvid u nacrt i uz suglasnost se položaj cijevi izmaknuo uz među.  
 

- Vijećnik Branko Ivček postavlja pitanje o bankini u Zagrebačkoj ulici, tzv. Masnom jarku koja je u 
jako lošem stanju, a cesta je vrlo uska, te isto vrlo opasno. 
Načelnica odgovara kako Općina Jakovlje svake godine nekoliko puta šaljemo zahtjeve i za 
bankine i za košnju i druge stvari prema Županijskoj upravi za ceste Zagrebačke županije jer je to u 
njihovom redovnom održavanju, oni to stave u neki plan i dođu napraviti npr. 2 km od npr. 10 i nikad 
ne naprave posao u cijelosti. Nažalost takvih lokacija ima puno, te ih se stalno kontaktira, šalju e-
mailovi i na kraju godine šalje plan za iduću godinu. Nakon puno poziva, došli su kositi bankine. U 
Topličkoj ulici je velik problem s odvodnim kanalima, već 4 godine čiste male dijelove, umjesto da 
očiste ulicu u cijelosti. Isto tako su veliki problemi cijevi premalog promjera koje mještani postavljaju, 
a radi kojih dolazi do začepljenja. 

- Vijećnik Branko Ivček postavlja pitanje o mogućnosti izmicanja autobusne stanice kod Borovca u 
Topličkoj ulici prema Kraljevom Vrhu jer je ista na vrlo nepreglednom mjestu na zavoju, te ima li 
možda mjesta za napraviti i ugibalište.  
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Načelnica odgovara kako misli da neće nitko dati svoju zemlju da se napravi ugibalište za autobus, 
jedino postoji mogućnost da se zacijevi dio kanala uz suglasnost ŽUC-a te se napravi mjesto za 
autobusnu stanicu. Isto će se pogledati i provjeriti. 

- Vijećnik Branko Ivček postavlja pitanje o postavljanju bankomata na području Općine Jakovlje. 
Načelnica navodi kako su poslani zahtjevi prema puno banaka, jedino tko je zainteresiran je 
Zagrebačka banka, ali oni trenutno ne šire mrežu svojih bankomata, već ju smanjuju radi pljačka. 
Odgovor je kako je zahtjev zaprimljen i prema mogućnostima će se bankomat postaviti. 

- Vijećnik Branko Ivček postavlja pitanje o završetku radova na mostu u Zagrebačkoj ulici prema 
Bistri. 
Načelnica odgovara kako se izvode radovi na betoniranju gornje ploče, takva treba stajati cca 15 
dana i onda će se pustiti promet barem jednosmjerno. Ističe kako ima puno problema, investitor je 
Županijska uprava za ceste Zagrebačke županije, a ljudi napadaju Općinu jer su se radovi odužili 
od planiranog. Poslano je puno e-mailova, zahtjeva i iskazivalo se nezadovoljstvo s izvođenjem 
radova, ali isti navode kako je puno projekata u tijeku, a imaju i poteškoća s izvođačima, radnom 
snagom i nabavom materijala. Međutim, načelnica ističe kako vjeruje da će svi biti zadovoljni kada 
se mostovi naprave, neki će biti i prošireni kao što je npr. most u Jakovljanskoj ulici. Svi ti radovi su 
trebali biti završeni do 30. lipnja, ali izvođači su dobili suglasnost za produžetak radova od strane 
Ministarstva gospodarstva, kao i Županijske uprave za ceste Zagrebačke županije. 
 

- Vijećnik Damir Suhina predlaže svim vijećnicima kako bi bilo lijepo da svaki vijećnik u svom naselju 
prijavi komunalnom redaru zapuštene parcele, barem uz cestu kako bi se na neki način pomoglo u 
rješavanju tog problema. Načelnica se osvrće kako komunalni redar Milan Ječmenjak odradi posao 
po prijavama, ali se dođe do dijela u kojem postupak stane. Pošalje opomenu, rješenje, prekršajni 
nalog, kazni se osoba, a ona to ne plati, a nema se od kuda naplatiti, jer najčešće postoje otprije 
drugi vjerovnici u redu čekanja za naplatu.  

 
- Vijećnik Ivan Kovačićek navodi kako je velika trava i začepljen kanal u Topličkoj ulici – odvojak 

Kovačićki. Načelnica navodi kako je za predmetno već izdan nalog za čišćenje i profiliranje cijelog 
kanala u ulici. 

 
2. Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Jakovlje za 2023. godinu za razdoblje od 

01.01.- 30.06.2023. godine te prijedlog za donošenje istog. 
Predsjednik Općinskog vijeća navodi kako su materijali s obrazloženjem dostavljeni svim 
vijećnicima elektroničkom poštom, te postavlja pitanje vijećnicima da li je potrebno dodatno 
obrazloženje predmetne točke. Obrazloženje nije bilo potrebno 
Predsjednik Općinskog vijeća dao je na raspravu ovu točku dnevnog reda. 
Rasprave po ovoj točki dnevnog reda nije bilo. 

-  Predsjednik Općinskog vijeća nakon provedenog glasovanja utvrdio je da su članovi Općinskog 
vijeća JEDNOGLASNO donijeli Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Jakovlje za 
2023. godinu za razdoblje od 01.01.- 30.06.2023. godine. 

3.  Izvješće o radu općinske načelnice za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2023. godine te 
prijedlog za donošenje Odluke o prihvaćanju istog. 
Predsjednik Općinskog vijeća navodi kako su materijali s obrazloženjem dostavljeni svim 
vijećnicima elektroničkom poštom, te postavlja pitanje vijećnicima da li je potrebno dodatno 
obrazloženje predmetne točke. Obrazloženje nije bilo potrebno 
Predsjednik Općinskog vijeća dao je na raspravu ovu točku dnevnog reda. 
Rasprave po ovoj točki dnevnog reda nije bilo. 

-  Predsjednik Općinskog vijeća nakon provedenog glasovanja utvrdio je da su članovi Općinskog 
vijeća JEDNOGLASNO donijeli Odluku o prihvaćanju Izvješća o radu općinske načelnice za 
razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2023. godine 

4. Prijedlog Zaključka o davanju mišljenja na Konačni nacrt Strategije razvoja Urbane 
aglomeracije Zagreb za razdoblje do kraja 2027. godine. 

5. Prijedlog Zaključka o davanju mišljenja na Konačni nacrt Akcijskog plana Strategije razvoja 
Urbane aglomeracije Zagreb za razdoblje do 2027. godine. 
Predsjednik Općinskog vijeća navodi kako su materijali s obrazloženjem dostavljeni svim 
vijećnicima elektroničkom poštom, te postavlja pitanje vijećnicima da li je potrebno dodatno 
obrazloženje predmetnih točaka. Obrazloženje nije bilo potrebno 
Predsjednik Općinskog vijeća dao je na raspravu ove točke dnevnog reda. 
Rasprave po ovim točkama dnevnog reda nije bilo. 
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-  Predsjednik Općinskog vijeća nakon provedenog glasovanja utvrdio je da su članovi Općinskog 

vijeća JEDNOGLASNO donijeli: 
 4.  Zaključak o davanju mišljenja na Konačni nacrt Strategije razvoja Urbane aglomeracije Zagreb 

za razdoblje do kraja 2027. godine, 
5. Zaključka o davanju mišljenja na Konačni nacrt Akcijskog plana Strategije razvoja Urbane 
aglomeracije Zagreb za razdoblje do 2027. godine. 

6. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na pripajanje trgovačkih društava KRAKOM-
VODOOPSKRBA I ODVODNJA d.o.o., Krapina i VIOP društvo s ograničenom odgovornošću 
za vodoopskrbu i odvodnju, Pregrada trgovačkom društvu Zagorski vodovod d.o.o., Zabok. 
Predsjednik Općinskog vijeća navodi kako su materijali s obrazloženjem dostavljeni svim 
vijećnicima elektroničkom poštom, te postavlja pitanje vijećnicima da li je potrebno dodatno 
obrazloženje predmetne točke. Obrazloženje nije bilo potrebno 
Predsjednik Općinskog vijeća dao je na raspravu ovu točku dnevnog reda. 
Rasprave po ovoj točki dnevnog reda nije bilo. 

-  Predsjednik Općinskog vijeća nakon provedenog glasovanja utvrdio je da su članovi Općinskog 
vijeća JEDNOGLASNO donijeli Odluku o davanju suglasnosti na pripajanje trgovačkih društava 
KRAKOM-VODOOPSKRBA I ODVODNJA d.o.o., Krapina i VIOP društvo s ograničenom 
odgovornošću za vodoopskrbu i odvodnju, Pregrada trgovačkom društvu Zagorski vodovod d.o.o., 
Zabok. 

7.  Prijedlog Odluke o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj uporabi u 
naselju Jakovlje. 

8.  Prijedlog Odluke o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj uporabi u 
naselju Igrišće. 
Predsjednik Općinskog vijeća navodi kako su materijali s obrazloženjem dostavljeni svim 
vijećnicima elektroničkom poštom, te postavlja pitanje vijećnicima da li je potrebno dodatno 
obrazloženje predmetnih točaka. Obrazloženje nije bilo potrebno 
Predsjednik Općinskog vijeća dao je na raspravu ove točke dnevnog reda. 
Rasprave po ovim točkama dnevnog reda nije bilo. 

-  Predsjednik Općinskog vijeća nakon provedenog glasovanja utvrdio je da su članovi Općinskog 
vijeća JEDNOGLASNO donijeli: 

 7.Odluku o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj uporabi u naselju Jakovlje, 
 8. Odluku o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj uporabi u naselju Igrišće. 
9. Prijedlog Odluke o pokretanju postupka za evidentiranje izvedenog stanja nerazvrstane 

ceste – Toplička cesta_N-J21. 
10. Prijedlog Odluke o pokretanju postupka za evidentiranje izvedenog stanja nerazvrstane 

ceste – Tumpova ulica_N-I19. 
Predsjednik Općinskog vijeća navodi kako su materijali s obrazloženjem dostavljeni svim 
vijećnicima elektroničkom poštom, te postavlja pitanje vijećnicima da li je potrebno dodatno 
obrazloženje predmetnih točaka. Obrazloženje nije bilo potrebno. 
Predsjednik Općinskog vijeća dao je na raspravu ove točke dnevnog reda. 
Rasprava: 
Vijećnik Damir Suhina postavlja pitanje gdje se nalaze predmetne ceste. Odgovara Milan 
Ječmenjak, referent za opće i komunalne poslove – komunalni redar te navodi kako se Tupmova 
ulica nalazi u Igrišću, u Mihanovićevoj ulici kod kbr. 17 se skreće lijevo. Predmetna Toplička cesta 
nalazi se u Jakovlju, prema obiteljskoj kući Antoljak. 

-  Predsjednik Općinskog vijeća nakon provedenog glasovanja utvrdio je da su članovi Općinskog 
vijeća JEDNOGLASNO donijeli: 

 9. Odluku o pokretanju postupka za evidentiranje izvedenog stanja nerazvrstane ceste – Toplička 
cesta_N-J21. 
10. Odluku o pokretanju postupka za evidentiranje izvedenog stanja nerazvrstane ceste – Tumpova 
ulica_N-I19. 

 
 

Dovršeno u 18,36 sati. 
 
Zapisničar:                                                                                PREDSJEDNIK 
Lucija Damjanković                                    OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE JAKOVLJE 

                                   Mario Hlad  


